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Verslag Algemene Ledenvergadering District Veluwezoom 
 
 
Gehouden op :  donderdag 15 juni 2023 
Aanvang   : 19.30 uur 
Plaats  : Party Centrum Ons Huis te Rheden 
Voorzitter  : Gerrit Luiten 
Notulist  : Anneke Lindeman 
 
 
Aanwezige verenigingen:  
Bemmel, BCA, Boerderij Concordia, Door Vriendschap Sterk, Driemond, Drieschaar, Elderhof, Gelre, Grenspost, 
Harmonie +, Methorst, Molenberg, Petersberg, Petersborg, Renkum, Rhedense Leeuw, S&O PTT, Sailor, SBK, 
Sjonnie’s Bar, St. Marten, TOG Concordia, W.C.K., West Arnhem, West-Peter.  
Afwezige verenigingen: Kriet op tied, Paperclip. 
 
Aanwezige ereleden en leden van verdienste:  
De heer F. Koolen, de heer U. Hagenus, de heer J. Salemink 
 
Aanwezige bestuursleden: Gerrit Luiten (voorzitter/penningmeester a.i.), Johan Hegh (wedstrijdleider 
dagcompetitie), Anneke Lindeman (PK commissie avond)  
Afwezige Bestuursleden: George van Gorkum (PK leider dagcompetitie), Bennie Cooper (secretaris) 
  
 

 
1. Opening door de voorzitter 

 
Gerrit opent de vergadering en heet iedereen welkom.  
Het bestuur heeft nog steeds vacatures. Het is moeilijk om vrijwilligers te vinden en de voorzitter geeft 
aan dat hij er van overtuigd dat dit mede komt door hoe bestuursleden worden aangesproken door 
(leden van) sommigen verenigingen. Hij roept daarom ook iedereen om op positief in het leven te blijven 
staan, dan blijft het voor de vrijwilligers ook leuk. 
 
 

2. Ingekomen post 
 
Vanwege de onverwachte ziekenhuisopname van de secretaris is niet bekend of er ingekomen stukken 
zijn.  
 
 

3. Goedkeuren en vaststellen notulen Algemene Leden Vergadering van 15 juni 2022 
 
In de laatste regel van bladzijde 3 dient de naam van Ron Lieverink te worden aangepast in Ron Lieferink. 
Voor het overige wordt het verslag goedgekeurd door de vergadering en daarmee vastgesteld.  
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4. Herdenken van de leden die ons het afgelopen jaar zijn ontvallen 
 
Sinds de laatste Algemene Leden Vergadering zijn ons de volgende leden ontvallen. 
Willie van de Kamp van St. Marten,  
Hennie Brugman van de Driemond, 
Joop Langenbach van BCA, 
Rob Spee van West-Peter,  
Henk van Mourik van West-Peter, 
Hans Frederiks van de Molenberg, 
Theo van Baal van D.V.S. 
De vergadering houdt een minuut stilte om hen te herdenken. 
 

 
5. Huldiging van spelers met een goed resultaat op Nederlands Kampioenschap 

 
Ons district kent dit seizoen twee Nederlands Kampioenen, te weten Edwin Gerrist van Renkum in de 3e 
klasse driebanden en Gavin van West-Peter in de 2e klasse bandstoten. 
Beide spelers ontvangen de Veluwezoom penning voor deze mooie prestatie. 
 
 

6. Mededelingen uit het bestuur 
 
Vanaf 2018 worden door het bestuur jaarlijks 5 leden van het district in het zonnetje gezet. Zij krijgen dan 
het “Veluwezoom Special” speldje. Het bestuur dat destijds dit besluit heeft genomen voor de invoering 
van dit speldje was over de invoering van het speldje niet unaniem. Het huidige bestuur vindt deze 
uitreiking niet nodig en wil stoppen met dit gebruik, zij legt aan de vergadering voor of hier bezwaar tegen 
bestaat.  
De vergadering heeft geen bezwaar.  Hiermee wordt met dit gebruik vanaf heden gestopt. 

 
 
7. Financiën   

De voorzitter/waarnemend penningmeester geeft aan dat hij in gebreke is gebleven. Vanwege zijn 
verhuizing naar een (veel) kleinere woning zit de administratie van de Veluwezoom nog ergens in een (op 
dit moment nog even onvindbare) doos. Daardoor heeft hij geen financieel verslag kunnen maken en 
heeft er ook geen kascontrole kunnen plaatsvinden.  
Gerrit vraagt de vergadering in te stemmen met een kascontrole in juli/augustus en om dan gelijk de 
balans op te maken van de twee afgelopen seizoenen. Dit heeft als voordeel dat de nieuwe 
penningmeester (zie punt 8) het nieuwe seizoen met een schone lei kan beginnen. De vergadering gaat 
hiermee akkoord. 
 
De voorzitter meldt dat de KNBB zich zorgen maakt over het teruglopende ledenaantal de laatste jaren en 
het daarmee samenhangende verwachte financiële tekort. Om die reden wordt de bondscontributie 
vanaf komend seizoen verhoogd met € 2,75. Het bestuur stelt voor om de contributie voor het district 
met hetzelfde bedrag te verlagen tot € 20,25, zodat de verhoging van de bondscontributie de 
verenigingen niets kost. De vergadering stemt hiermee in. 
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8. Bestuursverkiezing 

 
Het bestuur is verheugd dat te melden dat Geurt van der Meiden van West Arnhem zich beschikbaar 
heeft gesteld voor de functie van penningmeester. Deze mededeling wordt met applaus door de 
vergadering ontvangen. Geurt stelt zich vervolgens even kort voor. Het applaus wordt door de voorzitter 
opgevat als goedkeuring, waarmee Geurt vanaf vandaag officieel in functie is als penningmeester. 
 
Daarnaast zijn dit jaar aftredend en herkiesbaar:  
Johan Hegh (competitieleider dagcompetitie}, George van Gorkum (pk-leider dagcompetitie) en Anneke 
Lindeman (pk-leider avondcompetitie en waarnemend competitieleider avondcompetitie).  
Alle drie worden opnieuw voor drie jaar benoemd. 
  
N.B. Het bestuur is nog steeds dringend op zoek competitieleider avondcompetitie en roept de 
vergadering op dit binnen hun verenigingen bekend te maken, in de hoop dat er zich een kandidaat 
meldt.  
 

9. Pauze  
 
 
10. Wedstrijdzaken: accorderen voorstellen/besluiten wedstrijdleiders vergaderingen avond en dag 

 

Avond PK 
Alle verenigingen hebben hun opgaves al gedaan. Er zijn in totaal 184 inschrijvingen. Exact net zoveel als 
voor afgelopen seizoen.  
Vanaf komend seizoen moeten alle verenigingen die voorrondes en/of finales organiseren gebruik gaan 
maken van het nieuwe programma PK Livescore (de opvolger van biljartprof).  
Het programma is zeer gebruikersvriendelijk, maar voor wie (extra) uitleg wil wordt er in augustus door 
de PK-leider dag- en avondcompetitie een dag bij de Paperclip georganiseerd, waarin zij uitleg geven over 
het programma. Nadere informatie volgt z.s.m.  
 
De PK-leider geeft aan het te betreuren dat er 5 vereniging afwezig waren op de 
wedstrijdleidersvergadering zonder zich af te melden.  
 
Grenspost heeft in het verslag van de wedstrijdleidersvergadering gelezen dat er een roulatie schema is 
voor de toewijzing van voorrondes en/of finales, maar dat zij dat schema niet kennen. De PK-leider licht 
toe dat zij eerst kijkt welke voorronde en/of finale bij een vereniging past. Met alle respect voor iedereen, 
noemt zij als voorbeeld: S&O PTT maak je niet blij met een hoofdklasse libre, maar Gelre of de Paperclip 
juist wel. Gelre maak je weer niet blij met een 3e klasse driebanden. De voorrondes/finales die overblijven 
worden volgens een schema verdeeld, zodat de favoriete en minder favoriete klassen evenredig worden 
verdeeld over de verenigingen. 
Grenspost vindt dat zij – ondanks dat zij drie tafels ter beschikking hebben – weinig voorrondes en finales 
krijgen.  Uitgelegd wordt dat het aantal toewijzingen wordt bepaald door het aantal PK opgaven. 
Grenspost is het niet eens met dit systeem. De voorzitter geeft aan dat dit systeem al jaren zo wordt 
toegepast maar zegt toe dat het bestuur er eens opnieuw over na zal denken.  
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Avondcompetitie 
De waarnemend competitieleider licht kort de belangrijkste wijzigingen in het districtsreglement toe zoals 
deze zijn besproken op de wedstrijdleidersvergadering.  
 
Het was een goed seizoen voor de Veluwezoom. Maar liefst 4 teams hebben zich geplaatst voor de 
Nationale finale in Nieuwegein. Dit zijn: 
A klasse: Petersberg 4  
B2 klasse: West-Peter 14 
C2 klasse: Rhedense Leeuw 1 
C3 klasse: S&O PTT 4 
 
Voor het nieuwe seizoen komt er één wedstrijdkalender voor zowel competitie, PK en bekerwedstrijden. 
De competitie is leidend. Er komen wel vrije weken voor PK, maar deze periodes zullen niet zo lang duren 
als afgelopen seizoen. Het wedstrijdprogramma wordt gemaakt door roostergenerator van Biljartpoint. 
  
Grenspost spreekt hun onvrede uit over een aantal zaken: ten eerste de beslissingen en daarmee 
samenhangende sancties, die zijn genomen ten aanzien van een van hun B2-teams. Dit team kon de 
laatste drie wedstrijden geen volledig team bij elkaar krijgen en heeft gevraagd om uitstel van de 
wedstrijden. Ten tweede beklaagt Grenspost zich erover dat de competitieleider in de mail van begin 
maart de verenigingen er niet op heeft gewezen dat het vervroegen wedstrijd wel mogelijk is. Tot slot 
vraagt zij zich af waarom een team van West-Peter wel een van de laatste vier wedstrijden heeft mogen 
uitstellen en dat zij in een van de laatste vier wedstrijden wel een dubbel partij heeft gespeeld en op het 
wedstrijdformulier een andere spelersnaam heeft ingevoerd en dat zij daarvoor niet gestraft zijn. 
 
Ten aanzien van het eerste punt, antwoordt de waarnemend competitieleider dat het verzoek om uitstel 
inderdaad is afgewezen omdat dit volgens het districtsreglement niet mag. Daarnaast staat In het 
districtsreglement duidelijk dat het spelen van een wedstrijd in dezelfde week als de geplande datum niet 
als uitstellen wordt beschouwd. Tevens wordt er expliciet gesproken over het uitstellen, wat impliceert 
dat vervroegen mogelijk is. Dit had de Grenspost moeten of in ieder geval kunnen weten. 
Betreffende het tweede punt: de mail van begin maart was uitsluitend bedoeld als een extra service aan 
de teamleiders. Deze mail bevatte uiteraard niet alle artikelen uit het reglement. Grenspost had kunnen 
anticiperen door toen al een (reserve) speler aan het betreffende team toe te voegen.  
Aangaande de vergelijking door Grenspost met West-Peter geldt het volgende. Dit zijn twee los van elkaar 
staande gebeurtenissen. West-Peter heeft geen wedstrijd uitgesteld, maar vervroegd van 
donderdagavond naar maandagavond, dus de wedstrijd gespeeld in dezelfde week als de oorspronkelijke 
datum. Tijdens deze wedstrijd heeft er inderdaad een speler een dubbele partij gespeeld (wat niet meer 
mocht) en deze dubbele partij is ingevoerd en opgeslagen onder de naam van een andere speler. Wat 
uiteraard ook niet is toegestaan. Hiervoor is West-Peter een sanctie opgelegd conform het reglement van 
de KNBB.  

 
De voorzitter zegt dat kritische vragen altijd mogen, maar dat deze manier van bejegening nu juist het 
voorbeeld is, van gedrag waarvan hij in zijn inleiding zei, dat dit niet gewenst is en waarvan hij hoopt(e)  
dat het niet voorkomt. 
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Dagcompetitie 
 
De competitieleider meldt dat er geen verslag is van de wedstrijdleidersvergadering. 
Er hebben zich voldoende teams aangemeld voor een dagcompetitie driebanden klein. Deze gaat dan ook 
van start vanaf komend seizoen. 
 
Het team Driemond 2 is naast districtskampioen ook gewestelijk kampioen geworden een heeft zich 
hierdoor geplaats voor het Nederlands Kampioenschap. Felicitaties en veel succes aan de teamleden! 
 
De wedstrijd om de supercup (bekerwinnaar avondcompetitie tegen bekerwinnaar dagcompetitie) wordt 
gespeeld tussen Rhedense Leeuw 1 (avond) tegen Bemmel 1 (dag) op zaterdag 19 augustus bij het 
biljartcentrum Snelpost.  Op deze dag zal tevens de prijsuitreiking van de districtskampioenen van de 
avondcompetitie plaatsvinden, voor die teams die de beker nog niet uitgereikt hebben gekregen.  
 
  

11. A.G.D.V. (Arbitersgroep District Veluwezoom) 
 
Op dit moment nemen drie leden van ons district deel aan een door het district Nijmegen georganiseerde 
arbiterscursus. Alle drie de leden zijn spelers van de dagcompetitie, maar hebben zich bereid verklaard 
om ook als arbiter bij de avond PK’s op te willen treden.  
 
Ron Lieferink, coördinator van de AGDV laat weten dat het, ondanks het steeds ouder en kleiner 
wordende arbiterscorps het toch gelukt is om acte de préséance te geven bij alle districts- en gewestelijke 
finales.  
De voorzitter en de vergadering spreken hun dank en waardering uit voor alle arbiters. 

 
 
12. Rondvraag 

 
De Drieschaar geeft aan dat hen is opgevallen dat caramboles tijdens competitiewedstrijden opvallend 
weinig wordt afgeteld vanwege biljarderen. Zij zouden graag zien dat hier beter op gelet gaat worden.  
 
De Molenberg vraagt of er ook een districtsreglement is voor de dagcompetitie. De competitieleider zegt 
dat, dat er is en dat het kort na deze vergadering op de website van ons district zal worden geplaatst. 

  
West-Peter geeft aan graag meer tijd te hebben gehad om de evaluatie van het 10-punten systeem te 
bespreken met hun leden. De Methorst vraagt of de data voor de wedstrijdleiders- en ledenvergadering 
eerder bekend kan worden gemaakt, zodat verenigingen met het plannen van hun eigen vergaderingen 
hier rekening mee kan houden. Afgesproken wordt dat vanaf volgend seizoen te doen. 
 
Renkum vraagt of er een bonuspunt voor moyenne kan worden toegevoegd aan het 10-punten systeem. 
Voor komend seizoen is dit niet meer mogelijk is. Het wordt genoteerd als bespreekpunt voor de 
volgende wedstrijdleidersvergadering.  
 

 
13. Sluiting 

 
De voorzitter sluit de vergadering. 


